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 Protokół  nr XXXV/2016 
z sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

odbytej w dniu 27 marca  2017 r. 
w sali widowiskowej Urzędu Gminy  w Łęce Opatowskiej. 

 
 
 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady Gminy Michał Jerczyński  o godz. 12:08 otworzył sesję i po powitaniu 
radnych, sołtysów, wójta z pracownikami urzędu, zaproszonych gości, przedstawicieli 
lokalnej prasy oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 
15-stu radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy - Adam Kopis 
- Skarbnik Gminy – Alina Brząkała 
- Sekretarz Gminy   -  Małgorzata Gąszczak 
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                                    
  Tomasz Jerczyński,  
- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica 
- oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do  
   niniejszego  protokołu. 
 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad 
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  z działalności  Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  

z wykonania uchwał Rady. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany  uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2017 rok, 
2) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości,  
3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska  na lata 

2017 – 2023, 
4) dostosowania szkół podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego, 

wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe, 
5) zasad udzielania stypendiów naukowych, przedmiotowych, artystycznych, 

sportowych oraz za osiągnięcie wysokiego wyniku egzaminu gimnazjalnego, 
6) ustalania kryteriów rekrutacji do publicznych przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych, szkół podstawowych, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Łęka Opatowska, 

7) zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze, 
określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 
nauczycieli, oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć dla nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki 
określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze 
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godzin obowiązujących w przedszkolach, szkołach prowadzonych na terenie 
Gminy Łęka Opatowska, 

8) nadania nazw drogom wewnętrznym w miejscowości Opatów,  
9) nadania nazw drogom wewnętrznym w miejscowości Łęka Opatowska, 
10) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łęka Opatowska, 
11) określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie w Gminie Łęka 
Opatowska oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

7. Sprawozdanie z realizacji zadań wykonanych z Gminnego Programu Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2016 r.  

8. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęce 

Opatowskiej za 2016 rok. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zakończenie obrad XXXV Sesji Rady Gminy. 

 
Jako pierwszy głos zabrał Wójt Gminy, który poprosił o wykreślenie podpunktu 5 w punkcie 
6: Podjęcie uchwał w sprawie: „zasad udzielania stypendiów naukowych, przedmiotowych, 
artystycznych, sportowych oraz za osiągnięcie wysokiego wyniku egzaminu gimnazjalnego”, 
w związku z prośbą Komisji Oświaty o przesunięcie tematu na późniejsze posiedzenie sesji 
w celu dokładniejszego przeanalizowania. 
 
Następnie Wójt Gminy poprosił o przedyskutowanie i przegłosowanie tematu drogi S11 w 
punkcie: Wolne wnioski i informacje w związku z pismem GDDiA. 
 
Wobec powyższego poddano pod głosowanie I poprawkę do porządku obrad. „Za” 
wprowadzeniem I poprawki  - wykreśleniem podpunktu 5 w punkcie 6 głosowało 15-stu 
radnych. 
 
„Za” całym porządkiem obrad wraz z naniesionymi poprawkami głosowało 15 –stu radnych.  
 
Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  z działalności  Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  

z wykonania uchwał Rady. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany  uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2017 rok, 
2) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości,  
3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska  na lata 

2017 – 2023, 
4) dostosowania szkół podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego, 

wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe, 
5) ustalania kryteriów rekrutacji do publicznych przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych, szkół podstawowych, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Łęka Opatowska, 

6) zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze, 
określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 
nauczycieli, oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć dla nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki 
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określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze 
godzin obowiązujących w przedszkolach, szkołach prowadzonych na terenie 
Gminy Łęka Opatowska, 

7) nadania nazw drogom wewnętrznym w miejscowości Opatów,  
8) nadania nazw drogom wewnętrznym w miejscowości Łęka Opatowska, 
9) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łęka Opatowska, 
10) określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie w Gminie Łęka 
Opatowska oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

7. Sprawozdanie z realizacji zadań wykonanych z Gminnego Programu Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2016 r.  

8. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęce 

Opatowskiej za 2016 rok. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zakończenie obrad XXXV Sesji Rady Gminy. 

 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 
 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 
uprzedniego czytania. Protokół z  XXXIV sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony 
do wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do 
protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z 
powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 
Przewodniczący Rady spytał radnych kto jest za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej sesji – „za” przyjęciem protokołu głosowało 15-stu radnych jednogłośnie. 
 
Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
O godz. 12.13 wyszedł Radny Markiewicz.  
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad. 
 
O godz. 12.16 wrócił na salę posiedzeń Radny Markiewicz.  
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  
z wykonania uchwał Rady. 
 
Zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za okres 
od  15.02.2017 r. do 27.03.2017 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak: „Skromnie Pan Przewodniczący wspomniał  
o reprezentacji radnych naszej gminy na w XVIII Regionalnych Zawodach Radnych, Wójtów, 
Burmistrzów, Prezydentów i Starostów w Tenisie Stołowym pod Honorowym Patronatem 
Krystyny Łybackiej Posła do Parlamentu Europejskiego, które odbyły się 18 lutego 2017 r. w 
Witkowie. Uzyskane miejsca uważam za wielki sukces i składam serdeczne gratulacje z tego 
powodu. Jest to wielka promocja i zadowolenie”. 
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Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  
 
  Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
W tym punkcie obrad radni rozpatrzyli następujące projekty uchwał: 
 

1) Nr XXXV/160/2017 w sprawie zmiany  uchwały budżetowej Gminy Łęka 
Opatowska na 2017 rok,  
 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która omówiła zmiany budżetowe, które 
stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Wobec braku pytań i uwag, Skarbnik Gminy odczytała projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXV/160/2017 
w sprawie zmiany  uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2017 rok, 
 

2) Nr XXXV/161/2017 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 
nieruchomości 

Głos zabrała A. Pilarek pracownik UG: „Wójt Gminy Łęka Opatowska wystąpił do Powiatu 
Kępińskiego o nieodpłatne przekazanie  nieruchomości gruntowej niezabudowanej, 
położonej w obrębie geodezyjnym Zmyślona Słupska gm. Łęka Opatowska oznaczonej 
ewidencyjnie, jako działki numer 70/5 o powierzchni 0,0654 ha oraz  numer 95/4 
o powierzchni 0,0120 ha, dla której Sąd Rejonowy w Kępnie prowadzi księgę wieczystą 
numer KZ1E/00062241/5. Wskazując jednocześnie, że przedmiotowe działki znajdują się 
w ciągu drogi gminnej numer 863039 planowanej do przebudowy. 

Zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomościami, nieruchomości mogą być przedmiotem 
darowizny dokonanej między jednostkami samorządu terytorialnego. Nieruchomość może 
być przedmiotem darowizny na cele publiczne - celem takim w rozumieniu ww. ustawy jest 
właśnie wydzielenie gruntów pod drogi publiczne. 

Skutkiem wykonania uchwały będzie zawarcie umowy darowizny w formie aktu notarialnego 
pomiędzy Powiatem Kępińskim a Gminą Łęka Opatowska. 

Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXV/161/2017 
w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości.  

 

3) Nr XXXV/162/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łęka Opatowska  na lata 2017 – 2023, 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która omówiła zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Łęka Opatowska  na lata 2017 – 2023, które stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu. 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy: Zadłużenie jest aktualnie budujące. Od radnych 
usłyszałem słowa, czas wielki brać kredyty i budować. Robię wszystko aby od 01.04 br. ten 
wspomniany milion był na lokacie i żeby coś z tego zostało”.  

Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXV/162/2017 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska  na lata 
2017 – 2023, 
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4) Nr XXXV/163/2017 w sprawie dostosowania szkół podstawowych 

i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą - 

Prawo oświatowe, 

Głos zabrała Kierownik CUW – B. Kulak: „Zgodnie z ustawą z dnia 14 grudnia 2016r. 
wprowadzająca ustawę - Prawo oświatowe z dniem 1 września 2017 roku każda  6- letnia 
szkoła podstawowa działająca na podstawie ustawy o systemie oświaty z mocy prawa 
przekształca się w ośmioletnią szkołę podstawową a Gimnazjum im. Kardynała Stefana 
Wyszyńskiego w Opatowie ulegnie likwidacji na mocy ustawy poprzez wygaszanie. 
Ustawodawca zobowiązał  jednostki samorządu terytorialnego do podjęcia uchwały 
w sprawie  dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju 
szkolnego, wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe. Zakres przedmiotowy tej uchwały 
opisany jest w art. 206 ustawy. Uchwała została podjęta po uzyskaniu pozytywnej opinii 
Wielkopolskiego Kuratora Oświaty z dnia 20 lutego 2017 r. oraz Związku Nauczycielstwa 
Polskiego z dnia 13 lutego 2017 r.” 

Jako kolejna głos zabrała Radca Prawny – G. Drzazga, która sprostowała ostatni zapis 
uchwały. Powinno być dodane, iż uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Wielkopolskiego. 

Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXV/163/2017 
w sprawie dostosowania szkół podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju 
szkolnego, wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe. 

5) Nr XXXV/164/2017 w sprawie ustalania kryteriów rekrutacji do 

publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych, szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Łęka Opatowska. 

Głos zabrała B. Kulak: „W myśl art.204 ustawy z dnia 14 grudnia 2016r. - Przepisy 
wprowadzające ustawę - Prawo oświatowe na rok  szkolny 2017/2018 organ prowadzący 
publiczne przedszkola, publiczną inną formę wychowania przedszkolnego lub publiczną 
szkołę podstawową do dnia 15 kwietnia 2017r. podaje do publicznej wiadomości kryteria 
brane pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym i postępowaniu uzupełniającym oraz 
dokumenty niezbędne do potwierdzenia spełnienia tych kryteriów, a także liczbę punktów 
możliwych do uzyskania za poszczególne kryteria. 

Zgodnie z art.131 ust. 4-6 i art. 133 ust.3 i 4 ustawy - Prawo oświatowe do publicznego 
przedszkola, oddziału przedszkolnego w publicznej szkole podstawowej lub publicznej innej 
formy wychowania przedszkolnego przyjmuje się kandydatów zamieszkałych na obszarze 
danej gminy. 

W przypadku większej liczby kandydatów spełniających warunek, o którym mowa wyżej , niż 
liczba wolnych miejsc w publicznym przedszkolu, oddziale przedszkolnym w publicznej 
szkole podstawowej lub publicznej innej formy wychowania przedszkolnego, na pierwszym 
etapie postępowania rekrutacyjnego są brane pod uwagę łącznie następujące kryteria: 

1) wielodzietność rodziny kandydata; 
2) niepełnosprawność kandydata; 
3) niepełnosprawność jednego z rodziców kandydata; 
4) niepełnosprawność obojga rodziców kandydata; 
5) niepełnosprawność rodzeństwa kandydata; 
6) samotne wychowywanie kandydata w rodzinie; 
7) objęcie kandydata pieczą zastępczą. 
Kryteria ,o których mowa mają jednakową wartość. 
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W przypadku równorzędnych wyników  uzyskanych na pierwszym etapie postępowania 
rekrutacyjnego lub jeżeli po zakończeniu tego etapu dane publiczne przedszkole , oddział 
przedszkolny w danej publicznej szkole podstawowej albo dana publiczna inna forma 
wychowania przedszkolnego nadal dysponuje wolnymi miejscami, w drugim etapie 
postępowania rekrutacyjnego są  brane pod uwagę kryteria określone przez organ 
prowadzący, z uwzględnieniem zapewnienia jak najpełniejszej realizacji potrzeb dziecka 
i jego rodziny, zwłaszcza potrzeb rodziny , w której rodzice albo rodzice samotnie 
wychowujący kandydata muszą pogodzić obowiązki zawodowe z obowiązkami rodzinnymi 
oraz lokalnych potrzeb społecznych. 

Zgodnie z art.133 ustawy - Prawo oświatowe do klasy I publicznej szkoły podstawowej ,której 
ustalono obwód, przyjmuje się na podstawie zgłoszenia rodziców dzieci i młodzież 
zamieszkałe w tym obwodzie. Kandydaci zamieszkali poza obwodem publicznej szkoły 
podstawowej mogą być przyjęci do klasy I po przeprowadzeniu postępowania 
rekrutacyjnego, jeżeli dana publiczna szkoła podstawowa dysponuje nadal wolnymi 
miejscami. 

Powyższe kryteria wychodzą naprzeciw potrzebom rodziców dzieci oraz potrzebom 
lokalnym”. 

Następnie głos zabrała Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu, która 
przedstawiła pozytywną opinię z ostatniego posiedzenia komisji w sprawie w/w uchwały.   

Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXV/164/2017 
w sprawie ustalania kryteriów rekrutacji do publicznych przedszkoli, oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych, szkół podstawowych, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Łęka Opatowska. 

6) Nr XXXV/165/2017 w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, 

którym powierzono stanowiska kierownicze, określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli, oraz 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla 

nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone 

dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin 

obowiązujących w przedszkolach, szkołach prowadzonych na terenie 

Gminy Łęka Opatowska, 

Głos zabrała Kierownik CUW: „Na podstawie art. 42 ust. 7 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. 
Karta Nauczyciela organ prowadzący szkołę lub przedszkole określa tygodniowy, 
obowiązkowy wymiar godzin zajęć nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy, 
obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin 
oraz zasady udzielania i rozmiar obniżek obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin 
zajęć dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze, a także ustala tygodniowy 
obowiązkowy wymiar godzin zajęć prowadzonych przez nauczycieli niewymienionych w 
art. 42 ust. 3 ustawy. 

Przedstawiony w/w projekt uchwały Rady Gminy Łęka Opatowska  nie zmienia w zasadniczy 
sposób zapisów dotychczas obowiązującej uchwały, wskazuje jedynie sposób obliczania 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, opiekuńczych 
i wychowawczych dla nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki 
określone dla stanowisk o różnym wymiarze godzin, czyli realizujących tzw. „etat łączony”, 
doprecyzowuje niektóre ustalenia adresowane do kadry kierowniczej w szkołach 
i  przedszkolach, a także porządkuje tygodniowy wymiar godzin zajęć zatrudnionych 
w placówkach oświatowych dla których Gmina Łęka Opatowska jest organem prowadzącym 
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– pedagogów, psychologów, logopedów, doradców zawodowych, nauczycieli 
wspomagających,  nauczycieli ze specjalnym przygotowaniem pedagogicznym prowadzący 
w przedszkolach zajęcia w oddziałach integracyjnych, a także nauczycieli specjalistów 
prowadzących indywidualne zajęcia rewalidacyjno-korekcyjne, rehabilitacyjne, terapeutyczne 
i socjoterapeutyczne. Proponowany w uchwale wymiar pensum specjalistów przyczyni się do 
zwiększenia szans edukacyjnych uczniów ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi, 
zwiększenia efektywności świadczonej pomocy psychologiczno-pedagogicznej, jak również 
wykorzystania zasobów kadrowych w sposób dostosowany do uczniów. 

Projekt w/w uchwały został przedstawiony związkom zawodowym zrzeszającym 
pracowników oświaty z prośbą o wydanie opinii, co ma swoje uzasadnienie w ustawie 
z dnia 23 maja 1991 r. o związkach zawodowych. 

Uchwała nie spowoduje dodatkowych skutków finansowych dla budżetu Gminy Łęka 
Opatowska. 

Mając na uwadze powyższe podjęcie uchwały jest w pełni uzasadnione”. 

 

Następnie głos zabrała Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu, która 
przedstawiła pozytywną opinię z ostatniego posiedzenia komisji w sprawie w/w uchwały.   

 

Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXV/165/2017 
w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego, obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze, 
określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 
nauczycieli, oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla 
nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla 
stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin obowiązujących w 
przedszkolach, szkołach prowadzonych na terenie Gminy Łęka Opatowska. 
 
O godz. 13.35 ogłoszono 10-cio minutową przerwę. 
 
Po przerwie o godz. 13.45  wznowiono obrady. Na salę obrad nie wrócili Radni:  
K. Krzymińska, M. Skotnik, Ł. Wiatrak 
 

7) Nr XXXV/166/2017 w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym w 

miejscowości Opatów, 

Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 
- Tomasz Jerczyński: „Inicjatywa nadania nazw drogom wewnętrznym  w miejscowości 
Opatów  została zgłoszona przez Referat Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
Środowiska Urzędu Gminy.  Potrzeba nadania nazwy wiąże się głównie z przeznaczeniem 
przyległego terenu  pod zabudowę mieszkaniową. Już na etapie inwestycji niektórzy 
gestorzy sieci sugerują konieczność uzyskania danych adresowych nieruchomości. 
Proponowane nazwy ulic przedstawione zostały przez sołtysa wsi Opatów, po omówieniu ich  
na spotkaniu z mieszkańcami. Działki, na których zlokalizowane są drogi stanowią własność 
Gminy Łęka Opatowska. 

Tym samym spełniony został również warunek wynikający z art. 4 ust. 6 Europejskiej Karty 
Samorządu Terytorialnego sporządzonej w Strasburgu z dnia 15 października 1985r. 
mówiącym, że „społeczności lokalne powinny być konsultowane o tyle, o ile jest to możliwe, 
we właściwym czasie i w odpowiednim trybie, w trakcie opracowania planów oraz 
podejmowania decyzji we wszystkich sprawach bezpośrednio ich dotyczących". 

Wobec powyższego podjęcie niniejszej uchwały uważa się za uzasadnione”. 
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Jako kolejny głos zabrał Radny Adamski a zarazem Sołtys wsi Opatów: „Nazwy ulic były 
omawiane i dyskutowane na zebraniach wiejskich i były w pełni zaakceptowane”. 

 

Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 12-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXV/166/2017 
w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym w miejscowości Opatów, 

8) Nr XXXV/167/2017 w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym w 

miejscowości Łęka Opatowska, 

Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 
-T. Jerczyński: „Wójt Gminy Łęka Opatowska wystąpił do Powiatu Kępińskiego o nieodpłatne 
przekazanie  nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie geodezyjnym 
Zmyślona Słupska gm. Łęka Opatowska oznaczonej ewidencyjnie, jako działki numer 70/5 
o powierzchni 0,0654 ha oraz  numer 95/4 o powierzchni 0,0120 ha, dla której Sąd Rejonowy 
w Kępnie prowadzi księgę wieczystą numer KZ1E/00062241/5. Wskazując jednocześnie, że 
przedmiotowe działki znajdują się w ciągu drogi gminnej numer 863039 planowanej do 
przebudowy. 

Zgodnie z art. 13 ust. 2 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodarce nieruchomościami  
nieruchomości mogą być przedmiotem darowizny dokonanej między jednostkami samorządu 
terytorialnego. Nieruchomość może być przedmiotem darowizny na cele publiczne - celem 
takim w rozumieniu ww. ustawy jest właśnie wydzielenie gruntów pod drogi publiczne. 

Skutkiem wykonania uchwały będzie zawarcie umowy darowizny w formie aktu notarialnego 
pomiędzy Powiatem Kępińskim a Gminą Łęka Opatowska”. 

 

Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 12-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXV/167/2017 
w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym w miejscowości Łęka Opatowska, 

9) Nr XXXV/168/2017 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Łęka Opatowska 

Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa  - T. Jerczyński: „W związku z nowelizacją 
ustawy o ochronie zwierząt z dnia 21 sierpnia 1997 r. zmieniony został art. 11a, który 
zobowiązuje Radę Gminy do określania w drodze uchwały, corocznie do dnia 31 marca, 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt.  

W związku z powyższym przygotowany został Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łęka Opatowska w 2017 roku , 
który stanowi załącznik do w/w uchwały. Obejmuje on swoim zakresem realizację takich 
zadań jak:  

1) zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt;  

2) opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie w razie konieczności,  

3) odławianie bezdomnych zwierząt;  

4) obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schroniskach dla zwierząt;  

5) poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt;  
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6) usypianie ślepych miotów;  

7) wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt 
gospodarskich;  

8) zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych 
z udziałem zwierząt.  

Projekt programu został zaopiniowany przez Powiatowego Lekarza Weterynarii w Kępnie 
oraz przez organizacje społeczne, których statutowym celem jest ochrona zwierząt: 
Stowarzyszenie Promyk, Stowarzyszenie Feniks, Towarzystwo Krańców Ziemi Ojczystej 
„Genius Loci”, Towarzystwo Przyjaciół Rakowa, Stowarzyszenie Sportowo – Kulturalne 
w Opatowie, oraz przez dzierżawców lub zarządców obwodów łowieckich, działających na 
obszarze Gminy Łęka Opatowska: Koło Łowieckie Diana nr 40 w Kępnie, Koło Łowieckie 
Knieja nr 39 w Kępnie, Ośrodek Hodowli Zwierzyny przy LZD Siemianice”. 

 

Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 12-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXV/168/2017 
w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łęka Opatowska, 

 

10) Nr XXXV/169/2017 w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie w Gminie Łęka Opatowska oraz 

szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

Głos zabrała Kierownik GOPS – P. Aniela Lipińska: „W okresie funkcjonowania Zespołu 
Interdyscyplinarnego wprowadzono zmiany przepisów  Ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. 
o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie co wywołało  obowiązek wprowadzenia zmian do 
uchwalonego trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego wprowadzonego  Uchwałą Nr VII/33/2011 z dnia 30 marca 2011r. Rady 
Gminy Łęka Opatowska. 

 W celu dostosowania trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie w Gminie Łęka Opatowska  
oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania do aktualnie obowiązujących przepisów 
postanowiono uchwalić nowe brzmienie tego aktu”. 

Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 12-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXV/169/2017 
w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie w Gminie Łęka 
Opatowska oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie z realizacji zadań wykonanych z Gminnego Programu 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2016 r.  

Głos zabrała Kierownik GOPS – P. Aniela Lipińska, która przedstawiła sprawozdanie z 
realizacji zadań wykonanych z Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2016 r., które stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy, który serdecznie podziękował Pani Kierownik GOPS-u 
jak i współpracownicom za pracę i zaangażowanie.  
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Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęce 
Opatowskiej za 2016 rok. 

 
Głos zabrała Kierownik GOPS – P. Aniela Lipińska, która przedstawiła Sprawozdanie z 
działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęce Opatowskiej za 2016 rok, które 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
O godz. 14.10 wróciła na salę posiedzeń Radna Krzymińska. 
 
Ad. 9. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Brak interpelacji. 
 
Ad. 10. Wolne wnioski i informacje 
 
Jako pierwszy głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił pismo z Generalnej Dyrekcji Dróg i 
Autostrad dot. prośby o przekazanie zwrotnej informacji dla których obszarów 
zlokalizowanych na terenie Gminy Łęka Opatowska analizowanie przebiegu możliwych do 
realizacji wariantów prowadzenia nowej trasy S11 nie jest wskazane lub jest wykluczone z 
powodu jakiś uwarunkowań np. środowiskowych, technicznych, przestrzenno - 
gospodarczych, społecznych i innych.  
 
Następnie Wójt poprosił o przegłosowanie przez Radę najkorzystniejszej propozycji 
przebiegu nowej trasy S11 przez Gminę Łęka Opatowska, które przedstawiono na 
prezentacji multimedialnej. Są trzy propozycje gdzie przy jednej jest planowany zjazd  
w Siemianicach.  
 
Sołtys Siemianic spytała: „Czy ten wariant zjazdu w Siemianicach to on nie biegnie wzdłuż 
torów kolejowych?” 
 
Wójt Gminy: „Częściowo biegnie przy torach później przecina grunty rolne między Granicami 
a Siemianicami”. 
 
Sołtys Siemianic: „Czyli przez pola Pana Nawrota”. 
 
Wójt Gminy: „W większości tak. Później przechodzi z drugiej strony między szkołą 
podstawową a Motelem Wielkopolskim”. 
 
Radny Markiewicz: „Ja uważam, że ta propozycja ze zjazdem w Siemianicach jest ostatnią 
propozycją na którą wyrazimy zgodę. Najbardziej będzie ona ingerować w życie 
mieszkańców. Będzie hałas, spaliny to wszystko zostanie w Siemianicach. Najmniej 
inwazyjną propozycją jest propozycja przy torach. Jeżeli ktoś chce się dostać do tej drogi to 
parę kilometrów może dojechać do zjazdu w Słupi lub Byczynie”.  
 
Sołtys Siemianic: „Bardzo proszę, żeby Państwo nie brali pod rozwagę właśnie tego wariantu 
zjazdu w Siemianicach. Jeżeli faktycznie zjazd będzie usytuowany w Siemianicach to przez 
centrum będzie przejeżdżać mnóstwo samochodów a wiemy co się z tym wiąże”.  
 
Idąc dalej Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                                    
Tomasz Jerczyński przytoczył odpowiedź Pana Zbigniewa Konefki, który opracowywał tą 
kwestię w 2007 r. iż wariant II i III na terenie Gminy Łęka Opatowska nie uzyskały akceptacji 
władz samorządowych czyli Urzędu Gminy Łęka Opatowska oraz Starostwa Powiatowego w 
Kępnie. Takie stanowisko było już wówczas ustalone, że te dwa warianty nie przeszły. Tylko 
ten wariant pierwszy przy torach. 
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Radny Bartosik: „Jak pojedzie się na Katowice to będzie można w Byczynie wjechać lub w 
Kostowie a jak pojedzie się na Poznań to wjazd będzie w Słupii”. 
 
Radny Adamski: „Ja mam pytanie daleko idące, co będzie z drogami lokalnymi czy gmina 
będzie musiała je przejąć?” 
 
Radny Powiatowy D. Gąszczak: „Zjazdy na pewno tak”. 
 
Idąc dalej, Przewodniczący Rady poddał pod dyskusję wariant I lub II przy torach 
zaznaczony kolorem czerwonym i pomarańczowym na załączonej do protokołu mapy. 
 
Radny Adamski: „Jeżeli patrzeć na te propozycje które mamy brać pod uwagę to wariant III 
fioletowy dla mnie jest bardzo uciążliwy i podzieli nam gminę na rolników i użytkowników 
dróg. Jest on bardzo kręty i będzie trzeba wydzielić pola, łąki i drogi którymi w tej chwili się 
poruszamy. Drogi polne na pewno nie będą brane pod uwagę. Wzdłuż torów jest 
najrozsądniejszą propozycją”. 
 
Przewodniczący Rady: „Patrząc na propozycję tuż przy torach   też nie będzie za bogato to 
wyglądać. Ta droga wyjdzie całkowicie nad las w Rakowie. Jeżeli będzie zjazd koło Pana 
Stępnia i jadąc przez Zmyśloną, Raków i prosto to nie, żeby narobić jak największe zakręty 
tylko jak najbardziej prosto. Nie wiem czy kręte propozycje przejdą. Przy torach jest prosto”.  
 
Idą dalej, Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję przy torach zaznaczoną na 
czerwono na mapie. „Za” propozycją głosowało 13-stu radnych.  
 
Następnie Przewodniczący Rady przypomniał radnym o składaniu oświadczeń majątkowych 
do końca kwietnia br. 
 
Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy, który zwrócił się do Państwa Sołtysów, którzy jeszcze 
nie zdążyli zapoznać się z ankietą dot. strategii rozwoju gminy Łęka Opatowska. Wybiegamy 
bardzo daleko w przyszłość do roku 2026. Pan Kierownik jak był na ostatnim spotkaniu w 
sprawie drogi S11 to data realizacji była wymieniona na 2025 ja rok temu słyszałem rok 
2023. W sensie problemów jakie będą się z tym wiązały to na tę chwilę powiem szczerze 
obojętne gdzie ona będzie przebiegać to tak będzie wielką ingerencją w dotychczasową 
funkcjonalność wszystkich rolników, zakładów pracy i każdego zwykłego mieszkańca bo dla 
mnie osobiście podzieli to bardzo gminę. Zachęcam Państwa do wyrażenia opinii w tej 
ankiecie i dostarczenia tego drogą elektroniczną lub poprzez pisemne wypełnienie i 
wrzucenie do urny, która znajduje się w sekretariacie urzędu. 
 
Pragnę również poinformować, iż po dzisiejszym spotkaniu z Dyrektorem Powiatowego 
Zarządu Dróg w najbliższym czasie nastąpi wycinka tych bardzo zagrażających pochylonych 
topoli w kierunku Rakowa jak i  w Lipiu”. 
 
Następnie Sołtys wsi Zmyślona Słupska zgłosił problem przepustu na drodze kolejowej tam 
gdzie Pan Kaczorowski rów czyścił tam jest jeden problem bo nie można dostać się do 
starego przepustu tylko założonoi rury na wierzchu bo w środku jest zakopany kabel 30 cm w 
głąb. Kto to zakopał? To jest skandaliczne! 
 
Radny Mega: „W imieniu mieszkańców Szalonki i nieobecnej Pani Sołtys chciałbym prosić o 
równiarkę od byłego sklepu do Państwa Strzeleckich żeby porównać drogę”. 
 
Idąc dalej, Przewodniczący Rady również poprosił o równiarkę w Trzebieniu, też można było 
by przejechać”.        
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Radny Markiewicz: „Chciałbym przekazać Pani Sołtys z Siemianic prośbę – wniosek 
mieszkańców Siemianic o zwołanie zebrania wiejskiego w sprawie ponownego rozpatrzenia 
funduszu sołeckiego. W załączeniu lista mieszkańców z podpisami”. 
 
Sołtys wsi Siemianice: „Ja wiem o co chodzi. Chodzi sportowcom o zakup trybuny. Mieliśmy 
w czwartek zebranie Rady Sołeckiej. Na zebraniu 1 osoba była nieobecna. Było nas 
sześcioro. Pięć osób było „za” pozostawieniem funduszu sołeckiego bez zmian. Jedna osoba 
była przeciwna. Co teraz mam w tej sprawie zrobić” 
 
Sekretarz Gminy: „Zgodnie z przepisami jeżeli mieszkańcy złożyli wniosek o zwołanie 
zebrania w sprawie utworzenia funduszu sołeckiego bądź zmian przedsięwzięć co jest 
obecnie w środku roku to Pani jako Sołtys powinna zwołać zebranie. Tak przepisy wskazują 
minimum 15 mieszkańców pełnoletnich może złożyć wniosek do Sołtysa i Sołtys jest 
zobowiązany w terminie 7 dni  rozpisać zebranie i kolejne 7 dni musi być te ogłoszenie 
wywieszone do publicznej wiadomości”. 
 
Wójt Gminy: „Nie ukrywam Pani Sołtys, Szanowny Panie Radny pozwólcie Państwo , że ja 
już się wproszę na to zebranie. Jako Wójt Gminy chciałbym uczestniczyć w tym zebraniu 
gdzie poprzez rozmowy wspólnie osiągniemy kompromis”.  
 
Sołtys wsi Siemianice: „Jak już ta kwestia wypłynęła to ja naświetlę sytuację jak wygląda. 
Mamy fundusz sołecki w wysokości 32 tyś. zł. i sportowcy głównie o nich chodzi ze mną 
walczą bo chcą trybunę. Mają uchwalone w funduszu sołeckim 12 tyś. zł. na trybunę 
sportową, stwierdzili, że mają za małą pulę pieniędzy i że oni najchętniej by wzięli cały 
fundusz sołecki aby utworzyć następną trybunę do 50 kibiców a pozostałą część 
wykorzystać na remont domu sportowego. Część mieszkańców się na to nie zgadza. Starsze 
osoby chcą mieć chodnik ponieważ idąc do kościoła idą drogą nie chodnikiem ponieważ jest 
on bardzo nierówny i boją się o potknięcie. Jako druga inwestycja z funduszu sołeckiego 
wypłynął chodnik a pierwsza została uchwalona trybuna. No i tak to pozostało i teraz 
sportowcy domagają się zmiany”. 
 
Radny Markiewicz: „Za chodnikiem nikt nie głosował nie był w ogóle przegłosowany. Teraz 
będzie drugie zebranie, będzie sprawa do końca wyjaśniona”. 
 
Sołtys wsi Siemianice: „ Chodnik był przegłosowany”.  
 
Sołtys wsi Trzebień:  „U nas w Trzebieniu na zwężeniu tam gdzie przechodzi rów główny czy 
tam można było by zamontować lamp?. Tam jest jeden najciemniejszy punkt, gdzie jest 
niebezpiecznie i tam nic nie widać”. 
 
Wójt Gminy: „Zwężenie drogi w Trzebieniu czyli mówimy o drodze powiatowej?” 
 
Sołtys wsi Trzebień: „To jest droga gminna, koło Pana Józefa Góreckiego”. 
 
Radny Rogalewski: „Chciałem dopytać czy usterka – zagłębienie na wjeździe do Państwa 
Kamienników w Łęce Opatowskiej zostało wykonane czy nie, bo termin jest dość odległy?” 
 
Wójt Gminy: „Szanowny Panie Radny sprawa jest zgłoszona, dziękuję za przypomnienie. Ja 
tak samo zrobię w stosunku do Pana Dyrektora KPDN Kępno, który wykonywał ten odcinek 
drogi zapytam i liczę na to, że do kolejnej sesji sprawa będzie załatwiona”.  
 
Radny Olbrych: „Ja również chciałbym poprosić o równiarkę w kierunku Kuźnicy przez las 
tylko nie wiem czy zwrócić się do P. Wójta czy Radnego Powiatowego, czy to jest droga już 
gminna czy jeszcze powiatowa?” 
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Radny Bartosik: „Chciałem zgłosić dziury w chodniku koło Pana Kuboszka na ulicy 
Akacjowej oraz na ulicy Lipowej koło Pana Musiały”.  
 
Przewodniczący Rady: „Jeżeli jesteśmy przy Radnym Powiatowym to jechałem dzisiaj przez 
las na Biadaszki i tam są pomalowane  drzewa a ludzie się dopytują czy tam będzie coś 
robione i  czy ta droga będzie robiona czy nie?” 
 
Radny Powiatowy D. Gąszczak odpowiedział: „Droga Opatów – Świba wiadomo część 
zrobiona w tamtym roku pozostała część od Biadaszek do Świby będzie robiona poza tym 
nic więcej nie będzie wykonane na tej drodze. Drzewa, które odpowiednio są oznakowane to 
niebawem będą wycięte. Na razie są zapytania ofertowe kto wytnie drzewa przy Calitanie  
i jednocześnie czereśnie, które już rok temu miały być wycięte. W przyszłości będą 
posadzone nowe drzewa. Dopowiem jeszcze choć to nie dotyczy naszej gminy powiat 
uzyskał środki na dofinansowanie drogi Myjomice aż do granicy powiatu ponad 12 km. 
Pewnie tym odcinkiem też jeździmy, który jest w tragicznym stanie. Dofinansowanie jest 75% 
koszt całkowity 18 mln. zł. droga ta będzie rozpoczęta jeszcze w tym roku. Dodatkowo 
informuję że jest budowane lądowisko z tego powodu będą utrudnienia na parkingu przed 
szpitalem. Praktycznie będzie nieczynny ten parking na czas budowy. Jednocześnie jest już 
po przetargu budowa bloku operacyjnego i dostosowanie do warunków tego szpitala. Na tę 
chwilę dość dobrze się układa pod względem przetargowym jeżeli chodzi o inwestycje na 
terenie powiatu”. 
 
Radny Rogalewski – „Niepokoi mnie wiadomość, która doszła do mnie wczoraj dotycząca 
mostu na drodze gminnej w Lipiu. Most się zarywa”. 
 
 Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad. 
 
Ad.11.  Zakończenie obrad XXXV Sesji Rady Gminy. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Michał Jerczyński o godz. 14:47 zamknął 
obrady XXXV sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 
 
Protokółowała:        Przewodniczący Rady 
/-/Renata Woźnica                    /-/Michał Jerczyński 
 


